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MOTIE Meer ruimte voor sport en spel in de wijk

De volgende partijen dienen een motie in bij agendapunt 3.3: Kadernota 2026
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Femke Lammerts

We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen:

We stellen vast dat:

• Het voor de gezondheid en sociale ontwikkeling van kinderen en jongeren van groot belang is dat
zij in hun eigen buurt veilig en laagdrempelig kunnen spelen en sporten.

• Er in wijken kansen zijn om bestaande openbare ruimtes aantrekkelijker te maken voor sport en
spel.

• Initiatieven als pannaveldjes en pumptracks bewezen effectief zijn in het stimuleren van bewegen
(preventie).

• Het versterken van de sociale basis en het bieden van een breed en laagdrempelig aanbod van
activiteiten in de eigen buurt of wijk belangrijke doelstellingen zijn.

We hebben nagedacht over en houden rekening met:

• Sport en bewegen belangrijk zijn voor een gezonde jeugd en bijdragen aan ontmoeting, integratie
en het versterken van wijken.

• Samenwerking met inwoners, scholen en maatschappelijke organisaties, conform de
gebiedsgerichte aanpak, cruciaal is voor succesvolle realisatie van voorzieningen.

We vinden dat:

• leder kind en iedere jongere in Dijk en Waard de ruimte moet krijgen om te spelen en sporten in
de eigen leefomgeving, ongeacht in welk dorp of welke wijk je woont.

• Investeren in speel- en sportvoorzieningen in de openbare ruimte een preventieve en positieve
bijdrage levert aan de leefbaarheid en veiligheid van onze wijken.

We vragen het college om:

• Een verkennend onderzoek te doen naar geschikte locaties voor de aanleg van pannaveldjes,
pumptracks en andere laagdrempelige sport- en speelvoorzieningen in de openbare ruimte.

• Dit onderzoek uit te voeren in overleg met buurtbewoners, jongerenwerkers, scholen en
sportverenigingen.

• Bij dit onderzoek ook te kijken naar onderhoud, beheer, participatie en mogelijke cofinanciering;
• De raad hierover uiterlijk bij de behandeling van de Kadernota 2027 te informeren;

Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van 8 juli 2025.




